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Geachte fracties, 

 

Wij zijn korfbalvereniging c.k.v. DES uit Delft. In 2019 hebben we ons 100-jarig 

bestaan als vereniging gevierd. Onze vereniging telt ongeveer driehonderd leden, 

waarvan er 180 spelend lid zijn. Wij maken ons zorgen over de plannen voor de 

herontwikkeling van de Hoornbloem en het ontbreken van perspectief op een 

alternatief voor de Hoornbloem voor onze vereniging. 

 

Korfbal kent voor haar competitie een buitenseizoen en een zaalseizoen. Het eerste 

deel van het buitenseizoen duurt van begin september tot en met eind oktober. Het 

tweede deel is van begin april tot begin juni. Het zaalseizoen wordt landelijk 

beschouwd als de belangrijkste competitie; deze duurt van begin november tot 

eind maart. Voor het buitenseizoen maken we gebruik van sportpark Biesland in de 

Delftse Hout en voor het zaalseizoen maken we gebruik van trainingsruimten in 

Delft, Den Haag (Ypenburg) en Den Hoorn. Voor de wedstrijden zijn wij op zaterdag 

vanaf 11:00 uur tot en met de avond de hoofdgebruiker van de Hoornbloem.  

 

Korfbal is een gemengde sport waar mannen en vrouwen tezamen in een team 

spelen. De sfeer bij korfbal is gemoedelijk en sociaal. Onze vereniging is gericht op 

het spelen van korfbal voor een ieder op zijn eigen niveau. Dat betekent dat er 

ruimte is om te strijden op competitieniveau, maar ook dat er gelegenheid is om te 

sporten voor mensen die minder makkelijk in andere teamsporten mee zouden 

kunnen komen. De vereniging heeft een hecht en betrokken kader met een 

duidelijke organisatiestructuur waarbinnen we de vereniging verder kunnen 

ontwikkelen. Op het sportpark organiseert DES met Pinksteren een meerdaags 

internationaal korfbaltoernooi (met ruim 500 bezoekers).  

 

Als bestuur hebben wij onze leden op de algemene ledenvergadering in september 

2020 een plan gepresenteerd op welke wijze wij een financieel gezonde en 

zelfstandige vereniging kunnen blijven. Belangrijk in dat streven is om het gebruik 

van het veld als de zaal dichterbij elkaar te krijgen en dan bij voorkeur in een 

omgeving waar veel jonge gezinnen zijn. Dit alles om betrokkenheid op één 

gemeente te kunnen vergroten en door het inperken van het aantal locaties meer 

een thuisgevoel te kunnen creëren.   
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In onze brief van 24 december 2020 aan het college van B&W van de gemeente 

Midden-Delfland hebben wij deze ambitie uitgesproken. Verder hebben wij 

aangegeven dat we begrepen dat de gemeente plannen heeft voor de 

herontwikkeling van de Hoornbloem waar wij graag met het college over in gesprek 

zouden gaan. Een eerste gesprek met wethouder Renzen heeft hierover 

plaatsgevonden op 10 maart 2021. Dit heeft nog geen vervolg gekregen. Ook niet 

na de brief van 26 mei 2021 waarin de gemeente de verkenning van de 

herontwikkeling van de Hoornbloem aankondigt en aangeeft hierover graag met de 

betrokken partijen in overleg te willen gaan. Het beschikbaar zijn van een 

alternatief bij eventuele sluiting van de Hoornbloem zal voor onze vereniging toch 

minimaal een jaar van te voren kenbaar moeten zijn gemaakt om de zaalcompetitie 

doorgang te kunnen laten vinden. 

 

Wij zijn zeer geïnteresseerd om onze plek in Den Hoorn verder en wellicht beter 

vorm te geven om veld en zaal bij elkaar te brengen. In de groeiende gemeente die 

Midden-Delfland is en zeker voor het dorp Den Hoorn zien wij de aanwezigheid van 

een korfbalvereniging als mooie verbreding van het sportaanbod. Binnen Midden-

Delfland is er nog één andere korfbalvereniging en dat is ODO in Maasland. 

 

Voor een goede locatie staan wij uiteraard open om met de gemeente en andere 

(sport)verenigingen hierover in gesprek te gaan op welke wijze dat het beste zou 

kunnen. Op dit moment voeren wij als vereniging al gesprekken. Wij denken dat 

een breder en gezamenlijk overleg waarbij ruimte is om de verschillende belangen 

te bespreken een goede stap zou als randvoorwaarde om tot goede besluitvorming 

te komen in de gemeente. Daarbij vragen wij steun van uw fractie om onze vraag te 

agenderen als onderdeel van de besluitvorming van de mogelijke herontwikkeling 

van de Hoornbloem. 

 

In Den Hoorn heeft DES contacten met kinderdagverblijf ’t Kickertje voor het 

verzorgen van kennismakingstrainingen. Verder zijn er goede contacten met Het 

Talent. Ook wordt er binnenspelen (in de Hoornbloem) en buitenspelen (o.a. op het 

Koningin Julianaplein) georganiseerd. Met deze activiteiten willen we ook zichtbaar 

en actief zijn in Den Hoorn.  

 

Wij zijn graag beschikbaar voor een nadere toelichting op onze brief en zo verder 

met u en het college in gesprek te gaan om helderheid te krijgen rond de 

Hoornbloem en de mogelijkheden te onderzoeken om volledig een Hoornse 

vereniging te kunnen worden. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

Kirsten van der Vaart, 

secretaris 

Arco Valkenburg, 

voorzitter 

 


